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Abstract (en)
[origin: US2019093896A1] The present invention relates to a nozzle for a combustion chamber (3) of an engine (T) for providing a fuel-air mixture
at a nozzle exit opening of the nozzle (2). According to the invention, an extension (5) for guiding the fuel-air mixture extending in the axial direction
with respect to a nozzle longitudinal axis (DM) is provided at an air guide element (271b) of a radially outwardly located air channel (27b) of the
nozzle (2).

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft eine Düse für eine Brennkammer (3) eines Triebwerks (T) zur Bereitstellung eines Kraftstoff-Luft-Gemisches an
einer Düsenaustrittsöffnung der Düse (2). Erfindungsgemäß ist an einem Luftleitelement (271b) eines radial außen liegenden Luftleitkanals (27b) der
Düse (2) eine sich in, bezogen auf einen Düsenlängsachse (DM), axialer Richtung erstreckende Verlängerung (5) für die Führung des Kraftstoff-Luft-
Gemisches vorgesehen.
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